
Junta virtual 29/11/2022
20,30h
Yasseli Piedra, Raquel Rios, Nuria del Pozo, Ester Carbonell, Laia Vidal, Olga 
Lobanova, Anna Pagès, Estela de la Cruz, Jenny Abós, Oriol Fort

Festa de Nadal
L’escola farà la festa de Nadal per colles i ens proposa que si el divendres 16 volem 
muntar alguna activitat juntament amb la recollida de diners per la marató i la 
xocolatada, endavant. Cal avisar a RC perquè preparin la xocolatada per aquell dia. 
Faran falta alguns voluntaris per recollida de material del mercat solidari i la 
xocolatada. 
L’Ester proposa llogar uns jocs de fusta gegants per posar al pati de l’escola. 
La Jenny es conecta a la reunió perquè està interessada a tornar a formar la 
comissió de festes. La mateixa Jenny formarà part de la junta com a representant de 
la comissió de festes. L’Ester farà una llista de tasques per la festa i ens la farà 
arribar.
Cal avisar als de 6è perquè volen fer una rifa el dia de la festa de Nadal de l’escola i 
finalment l’escola farà la festa “per colles”. 
Es proposa també demanar a Jaume Barri que col·labori per la Marató i vingui a fer 
una actuació.

C. menjador
El pla de menjador encara no està aprovat. 
Les cortines ja han arribat a l’escola. Ara cal buscar a algú que ens les insatal·li. Es 
proposa demanar un parell de pressupostos.

C. extraescolars
Hi ha 3 grups que faran la lliga del Consell Esportiu: poliesportiu, iniciació esportiva i 
futbol. De cara al curs vinent es vol proposar començar futbol i basquet a 1r.
Teatre: ja s’estan venent les entrades. Finalment la funció es farà a l’Auditori de 
Caixa Sabadell i costarà 897€ en total. El dilluns dia 19 es farà la funció a l’escola 
per tots els alumnes. L’escola ens ha demanat si es poden fer 2 funcions a l’escola. 
Passat fests es farà una reunió de revisió de tota la feina feta.

C. econòmica
La Yasseli prepararà la presentació per a l’assemblea. Es proposa fer l’assemblea 
anual al gener dsps de vacances, el 17 de gener.

C. pedagògica
Estan buscant diferents pressupostos per posar dates i proposar temes. 

C. verda
La setmana passada l’AFA es va reunir amb l’ajuntament pel tema dels talls de 
carrer i la mobilitat al voltant de l’escola. Segons l’ajuntament no es pot canviar la 
freqüènia dels busos. Tot i així intentaran fer alguna cosa, tot i que costarà. En 
resum, la reunió no va ser massa fructífera i no sembla que hi hagi cap intenció de 
fer res. 
El tema del switch que està en una aula: l’escola ja ho sap i nosaltres no podem fer 
res més ja que seria un tema de l’ajuntament.



C. diversitat

C. comunicació
No hi ha cap membre de la comissió a la reunió.

A l’Assemblea de gener caldrà parlar de temes com:
- La gestió de menjador (crisi)
- El preu de la quota extraescolars/menjador per socis i no socis


